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     Több mint 100 milliót hozott a városnak a kosárklub

      Két helyi önkormányzati képviselő: Chomiak Waldemar és Kovács János, valamint Marossy Gyula, a Szentesi Kosárlabda Klub elnöke november 16-án sajtótájékoztatót tartott, ahol bejelentették, hogy a kosárlabda klub 147 millió forintot nyert az un. TAO-s pályázaton.    
           

    

  

   A klub a társasági adóról és osztalékadóról (TAO) szóló törvény alapján, az országos
szövetséghez pályázott, és nyert.
   
   A pályázatuk három „pillérre” támaszkodott:
   + gyermek- és utánpótlás nevelés
   + tárgyi eszköz fejlesztés
   + ingatlanfejlesztés
   
   Az első feladat keretében alapvetően 7, az ifjúság nevelésében szerepet játszó edzőt, az
adott korosztály versenyeztetését kívánják megoldani.
   
   A mások keretében két, 9 személyes busz beszerzése a céljuk, hiszen nemcsak Szentesen,
hanem több környező településen vannak utánpótláskorú sportolóik, csapataik az ő utaztatásuk
válhat könnyebbé.
   
   A harmadik, és a legnagyobb tétel az ingatlanfejlesztés, melynek során a Koszta József
Általános Iskola tornatermét teljes körű felújítják, a Klauzál Gábor Általános Iskola tornatermét
sportpadlóval borítják, a dr. Papp László Városi Sportcsarnok küzdőterének padlózatát
részlegesen felújítják. Ezekre a munkákra 107 milliót fordítanak.
   
   Dr. Chomiak Waldemar, a kertvárosi körzet képviselője az ott lévő iskola tornatermi
rekonstrukciójának jelentőségét emelte ki, és természetesen a sportklub önzetlen
együttműködését.
   
   Kovács János elmondta, hogy az ország második legdinamikusabban fejlődő kosárlabda
klubja megérdemli az odafigyelést, mert csapatai jól szerepelnek a bajnokságokban, jól
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foglalkoznak az utánpótlás neveléssel, és még a működésük feltételeinek nagy részét is
előteremtik. Hozzátette: az önkormányzat vállalja a pályázathoz szükséges 30 %-nyi önrészt.
   
   Marossy Gyula többek között arról beszélt, hogy 11 csapatuk játszik valamilyen
bajnokságban, és szakmai vezetőjük, Alekszander Preszkar minden elismerést megérdemel,
mert nagy hozzáértéssel és „megszállottan” vezeti a szakmai munkát.
   
   A pályázatban megfogalmazott célok megvalósítása 2017 januárjában kezdődhet – hangzott
el a tájékoztatón.
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